

元朗東莞同鄉會王少強夫人幼稚園

各位家長：

教育局宣佈全港所有幼稚園須於 2022 年 1 月 14 日或之前暫停面授課堂直至學校農曆新年假期。

故由 2022 年 1 月 14 日(星期五)開始停課。在這期間，教師會錄影上課短片放在本校網頁，請家長與幼兒一同觀看影片。

1 月 31 日(星期一)至 2 月 10 日(星期四)為農曆新年假期，2 月 11 日(星期五)為下學期開課日，上課時間照常。

**** (請家長留意教育局宣佈復課安排)**

校長 鄭家鳳 啟

二零二二年一月十三日

網上授課密碼：

如遺失密碼，可致電回校查詢。

YUEN LONG TUNG KOON DISTRICT ASSOCIATION
MRS. WONG SIU KEUNG KINDERGARTEN

No:220106
13th January, 2022

Dear Parents,

The Education Bureau (EDB) announced that all kindergarten should suspend face-to-face classes on or before 14 January 2022 until Chinese New Year holidays.

Therefore, classes will be suspended from January 14, 2022 (Friday). We deploy e-learning to sustain students' learning at home. During this period, teachers will film the videos for the lessons and put them on our website. Parents and children are invited to take lessons together.

Our Chinese New Year holidays start from 31st January (Monday) to 10th February (Thursday). The class will resume on 11th February (Friday) which is the start day of 2nd school term.

****Please pay attention to the announcement of Education Bureau regarding the class resumption.**

Yours faithfully,

Cheng Ka Fung

Principal

e-learning
password :

If you lose the password, please contact us by phone call.